
 

Geacht College, 

Naar aanleiding van onze vragen, en de daarop gegeven antwoorden en toezeggingen, gesteld en 

gedaan bij het vragen recht in de raadsvergadering van dinsdag 19 juni 2018 heeft de VVD fractie een 

aantal opmerkingen en vragen:  

 

U heeft aangegeven schriftelijk nog te reageren op onderdelen van de beantwoording. Wanneer 

komt dat? 

U heeft aangegeven dat de raad deze prestatie afspraken heeft vastgesteld. 

 

 

Wij komen tot de conclusie dat: 

1. De raad bij de behandeling van de prestatie afspraken 2017 bepaalde bepalingen  over de verkoop 

van huurwoningen en de beschikbaarheid van sociale huurwoningen belangrijk vond.  

2. Het college bij monde van wethouder Berends heeft aangegeven dat het college dat ook vond en 

dat hij op zou treden en de raad actief zou informeren 

3. In de nieuwe prestatie afspraken is de bepaling vervallen en de raad is daar niet over geïnformeerd 

4 de nieuwe afspraken zijn niet in het bezit van de raad, de raad heeft slechts een afschrift  

ontvangen van een persbericht dat het college heeft verzonden, maar daar wordt met geen woord 

gerept over het schrappen van deze bepaling. 

5 Vervolgens vertelt de verantwoordelijk wethouder dat de raad dit zelf heeft vastgesteld. 

 

Voorzitter wij zouden graag van het college willen weten, 

1. Wanneer college de raad actief geïnformeerd heeft 

2. Wanneer de raad dit stuk vastgesteld heeft zoals wethouder Vemer de raad meedeelde op .19 juni 

2017 tijdens vragenrecht in de vergadering van de gemeenteraad 

3. Als blijkt dat de VVD gelijk heeft en de raad dit niet heeft vastgesteld, willen wij graag weten of 

wethouder Vemer  geïnformeerd is door de ambtelijke organisatie over het onjuist informeren van 

de gemeenteraad, na de gemeenteraad. Zo ja, wanneer dat is geweest (datum). 

Vriendelijk verzoeken wij u om ons uiterlijk maandag  van de gevraagde antwoorden te voorzien. 

Met vriendelijke groet, 

 

Fractie VVD 

Gezinus Pieters. 


